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Lyžařský 
výcvik

I v letošním školním roce měli naši žáci možnost zúčast-
nit se lyžařských výcviků, které pořádáme pro všechny ročníky 
školy. Pro starší žáky ze 4.-5. ročníku jsme opět uspořádali poby-
tový lyžařský výcvik v Říčkách v Orlických horách, pro ty mladší 
z 1.-3. ročníku naopak „dojížděcí“ v lyžařských areálech v okolí 
Lanškrouna. Díky možnosti zapůjčení lyžařské výbavy ve škole, 
kterou máme početnou a kvalitní, se výcviku zúčastnila většina 
žáků školy, z čehož máme velkou radost. 

Více na straně 3
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 Fotografie: Archiv ZŠ a MŠLyžařský výcvik ZŠ
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Zprávy ze školy
Od posledního vydání Rudoltického zpravodaje počátkem ledna 

2019 uplynuly již téměř dva měsíce a také v naší škole se událo 
mnoho nových věcí. 

V lednu i v únoru 2019 se předškoláčci z MŠ i všichni žáci ze ZŠ 
zúčastnili plaveckého výcviku v České Třebové. Ten bude zakončen 
v průběhu března, kdy proběhnout poslední výukové lekce. Máme 
za sebou lyžařské výcviky v MŠ i ZŠ. Děti z MŠ absolvovaly svůj 
výcvik v lyžařském středisku Čenkovice, kam na lyže celý týden 
dojížděly. Žáci ze 4.- 5. třídy ZŠ zase v Říčkách v Orlických horách. 
Ten byl spojen s ubytováním na Chatě Sokolu Ústí nad Orlicí  
a absolvovali jsme ho opět společně s žáky a pedagogy ze ZŠ 
Tatenice. Žáci z 1. - 3. třídy dojížděli v rámci svého lyžařského 
výcviku do lyžařských areálů v okolí Lanškrouna. Výcvik pro 
nejmladší žáky ZŠ pořádáme již druhým rokem a je to ve spolu-
práci s manžely Žáčkovými z Rudoltic, kteří se profesionálně 
zabývají nabídkou pohybových i zájmových aktivit pro děti.

 Máme za sebou předávání pololetních vysvědčení, které zejména  
pro prvňáčky znamenalo velkou událost, neboť to bylo v jejich 
životě poprvé, kdy si ze školy odnesli vysvědčení. Také jarní 
prázdniny, které v našem okrese proběhly letos velmi brzy, ihned 
po pololetních prázdninách. Žáci měli potom v únoru možnost 
navštívit Městskou knihovnu v Lanškrouně, kde pro ně byl připra-
ven zajímavý program. I ve školní družině si žáci užili mnoho zají-
mavých aktivit, kdy to vedle různých pracovních či výtvarných 
činností byly zejména hry a aktivity na sněhu a v okolí školy. 

Jaro již pomalu ťuká na dveře a činnost školy se nezasta-
vuje ani nyní, ba naopak. Dále pokračují zájmové kroužky  
pod DDM Lanškroun, školní družinou i v rámci projektu „Šablon“, 
financovaných EU a MŠMT. Připravujeme se na dětský karne-
val, na den otevřených dveří, na Noc s Andersenem, na veliko-
noční výstavu, na zápisy do 1. třídy ZŠ i do MŠ a spoustu dalších 
akcí. Pedagogy školy čeká další vlna vzdělávání, zejména se zamě-
řením na inkluzi. Ani materiální stránku školy nezanedbáváme. 
O jarních prázdninách jsme zrekonstruovali sklepní prostory 
školy, plánujeme dovybavení tříd ZŠ novým školním nábytkem, 
ve spolupráci s Obcí Rudoltice bude na jaře dokončena výstavba 
nového multifunkční hřiště v areálu školy a společně pracujeme  
na přípravě rozšíření a rekonstrukce prostorů školní jídelny. 

Máme před sebou mnoho úkolů a plánů, tak věřím, že se vše 
podaří uskutečnit ke spokojenosti dětí, rodičů i všech zaměst-
nanců školy. Všem, kteří se na tom budou podílet, přeji mnoho 
energie, optimismu a dobré nálady.  

Mgr. Pavel Dvořáček, ředitel školy

Lyžařský výcvik
I v letošním školním roce měli naši žáci možnost zúčast-

nit se lyžařských výcviků, které pořádáme pro všechny ročníky 
školy. Pro starší žáky ze 4.-5. ročníku jsme opět uspořádali poby-
tový lyžařský výcvik v Říčkách v Orlických horách, pro ty mladší 
z 1.-3. ročníku naopak „dojížděcí“ v lyžařských areálech v okolí 
Lanškrouna. Díky možnosti zapůjčení lyžařské výbavy ve škole, 
kterou máme početnou a kvalitní, se výcviku zúčastnila většina 
žáků školy, z čehož máme velkou radost. 

Zatímco ten „dojížděcí“, skládající se z pěti samostatných lekcí  
v různých lyžařských střediscích, ještě v době psaní tohoto článku 
probíhá, ten pobytový máme již téměř měsíc za sebou. Probíhal 
od 20. do 25. ledna 2019 v Říčkách v Orlických horách a po velmi 
dobrých zkušenostech z minulých let jsme ho i letos uspořádali 
společně se ZŠ Tatenice, která vyslala na výcvik žáky 7.- 9. ročníku. 
Věkové rozdíly mezi našimi žáky a žáky z tatenické školy byly 
pro obě strany zajímavou zkušeností a vzájemný kontakt fungo-
val bez nejmenších problémů. Ubytování jsme měli opět zajištěno 
na Chatě Sokolu Ústí nad Orlicí, která se nachází na dolním parko-
višti hned vedle stanoviště skibusu, což nám umožňuje rychlou 
přepravu do lyžařského střediska i zpět. 

Celý výcvik začal v neděli 20. ledna odpoledne odjezdem od školy, 
kde jsme nastoupili do autobusu, ve kterém již byli žáci a pedago-
gové z tatenické školy. Po příjezdu na Chatu Sokolu Ústí nad Orlicí 
se žáci ubytovali a po večeři byli seznámeni s pravidly pobytu  
a programem výcviku na celý týden. 

Ráno 21. ledna patřilo již samotnému zahájení lyžařského 
výcviku. Žáci byli podle svých lyžařských dovedností rozděleni  
do družstev, ve kterých se po zbytek týdne učili lyžařskému 

„řemeslu“. Ti zdatnější hned vyjeli lanovkou na vrchol sjezdo-
vek, kde začali pod dohledem svých pedagogů pracovat na vylep-
šení lyžařské techniky a zdokonalování stylu, začátečníci se 
naopak začali seznamovat s úplnými základy lyžování. Někteří 
z nich velmi rychle pochopili, jak na to, jiní s tím bojovali delší 
dobu. Nakonec však všichni začátečníci základní pohyby na lyžích 
zvládli a my mohli odpoledne navštívit místní kidpark, kde je 
k dispozici pohyblivý pás, na kterém je možné se dopravit bez 
šlapání na kopec, i mnoho pomůcek k výuce lyžování. V prostředí 
kidparku se lyžařské dovednosti všech žáků začaly velmi rychle 
zlepšovat a na konci dne se, až na pár výjimek, nenašel nikdo,  
kdo by nesjel kopec, nedokázal zabrzdit v pluhu, či za jízdy zatočit 
na jednu či druhou stranu. I přes únavu, která se postupně začala 
dostavovat, byla na všech vidět spokojenost nejen s pokroky,  
které za jediný den dokázali udělat, ale i z pohybu na čerstvém 
vzduchu a sněhu. Po návratu na chatu a po večeři jsme žáky sezná-
mili s programem na další den a poté následovala přednáška  
o lyžařské výstroji a výzbroji, zejména se zaměřením na běžecké 
lyžování. To mělo svůj smysl, protože v úterý, kromě sjezdo-
vého lyžování následoval také základní běžecký výcvik. Škola 
vlastní velmi kvalitní vybavení také na běžecké lyžování, a proto 
si můžeme dovolit uspořádat v rámci lyžařského výcviku i výcvik 
běžecký. Pro většinu žáků to byla první zkušenost s běžkami  
a i přes počáteční nejistotu byli nakonec spokojeni, že si pohyb 
na nich vyzkoušeli. To seznámení s běžkami mělo svůj význam, 
neboť příští den jsme měli v plánu vyrazit na hřeben Orlických hor 
a seznámit žáky s okolím lyžařského střediska. Také ve sjezdovém 
lyžování většina začátečníků udělala velký pokrok, který koruno-
vali tím, že dokázali vyjet lanovkou na sjezdovku a také ji sjet.
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Středa byla z poloviny dnem odpočinkovým, ale také dnem,  
kdy jsme měli naplánovaný výlet na běžkách. Počasí nám přálo, 
byl nádherný slunečný den. Na Zakletý vrch, kde začínají běžecké 
stopy, jsme se dopravili lanovkou a po společném fotografování 
jsme vyrazili na Pěticestí, kde jsme k našemu překvapení obje-
vili otevřené občerstvení, které zajišťuje především o víkendech 
horská služba. Zde jsme nabrali nové síly a vyrazili ke Kunštátské 
kapli a poté už sjezdem zpět do Říček. I přes pár pádů a karam-
bolů se všichni dostali v pořádku zpět a mohli si užít odpočin-
kové odpoledne, které je povinností z bezpečnostních důvodů  
do programu výcviku zařadit. Večer jsme si společně promítli 
video z běžkařského výletu a zasmáli se některým pádům  
a komentářům, které jsme na výletě během natáčení zaznamenali. 

Ve čtvrtek pokračoval dopoledne i odpoledne výcvik ve sjez-
dovém lyžování a i přes mírně zhoršené počasí jsme si ho opět 
všichni užili. Zajímavostí bylo, že na černé sjezdovce začaly,  
i za přítomnosti České televize, tréninky závodníků, kteří se 
sem sjeli z celé Evropy na 56. ročník mezinárodních závodů 
Skiinterkriteria. Naši žáci mohli na vlastní oči vidět žákovské 
výběry mnoha zemí, jejich závodnické umění i organizaci nejzná-
mějšího žákovského závodu na našem území. Večer jsme společně 
vyhodnotili celý výcvik, předali ocenění a diplomy a zhlédli 
připravené scénky a programy, které si žáci z jednotlivých pokojů 
připravili pro ostatní, a začali se chystat na odjezd.

V pátek 25. ledna jsme lyžovali již jen dopoledne a po obědě 
následoval úklid o odjezd domů. Někteří žáci se již nemohli 
dočkat, až se uvidí se svými blízkými, jiní by, podle jejich slov, byli  
na „lyžáku“ klidně ještě další týden. Nás těší, že vše klaplo, nebyl 
žádný úraz a všichni jsme si užili krásný týden plný pohybu  
na čerstvém vzduchu a slunku. 

Tak zase za rok…
Mgr. Pavel Dvořáček, ředitel školy

Základní škola a mateřská škola Rudoltice 

 

  

 

pořádá 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

čtvrtek 28. března 2019 

od 14,30 do 17,00 hod 

 

- možnost prohlídky prostorů ZŠ  

- ukázková hodina v 1.třídě 

- seznámení s nabídkou školního i zájmového 

vzdělávání 

- ukázky prací dětí a žáků školy 

- kavárnička 

 

SRDEČNĚ ZVEME! 

V úterý 9. dubna 2019 od 14.00 do 17.00 hod proběhne 
v budově základní školy ZŠ a MŠ Rudoltice zápis 
dětí do 1. třídy pro školní rok 2019/2020.

Všem zákonným zástupcům dětí, které mají trvalé 
bydliště v Rudolticích, nebo navštěvují naši MŠ, bude 
zaslána pozvánka s  informacemi k zápisu.

Více informací naleznete na www.zsrudoltice.cz

Zápis 
do 1. třídy ZŠ
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Základní škola a mateřská škola Rudoltice 

 

  

 

pořádá 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

čtvrtek 28. března 2019 

od 14,30 do 17,00 hod 

 

- možnost prohlídky prostorů ZŠ  

- ukázková hodina v 1.třídě 

- seznámení s nabídkou školního i zájmového 

vzdělávání 

- ukázky prací dětí a žáků školy 

- kavárnička 

 

SRDEČNĚ ZVEME! 
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S nostalgií usedám a začínám psát o tom, co se událo v mateřské 
škole od Nového roku. Když se podíváme z okna ven, slunce krásně 
svítí, hřeje, ale mysleme na to, že jaro ještě svá kouzelná vrátka 
neotevřelo, jsou zavřená na petlici. Stále nám vládne měsíc únor  
a já jsem moc ráda, že se spolu s Vámi mohu poohlédnout za tím, 
co vše děti zažily a co nás čeká.

I letos se předškoláci každý pátek vydávají na cestu do České 
Třebové, kde je čeká 10 lekcí plaveckého výcviku. Děti mají  
za sebou pět lekcí, naplno si užívají vodních radovánek, s vodou 
je už každý kamarád a pilně se učí s paní plavčicí novým věcem. 
Máme za sebou i tradiční lyžařský výcvik v Čenkovicích. Letos 
nám počasí přálo a děti si tak mohly užít spoustu sněhové nadílky. 
Lyžařský výcvik pořádáme ve spolupráci s panem a paní Jozovými, 
s jejichž organizací celého výcviku jsme maximálně spokojeni. 
Děti si ho užily a poslední den ukázaly rodičům, co vše se za celý 
týden naučily. Čekal je totiž oblíbený karneval na lyžích. 

V posledním únorovém týdnu zahájíme „kroužek Předškoláček“. 
Jak už sám název napovídá, je určen dětem, které se chystají 
opustit mateřskou školu a těší se do školních lavic.  Paní učitelka 
Monika Mužíková bude s dětmi individuálně pracovat a zaměřo-
vat se na rozvoj zraku, sluchu, jemné a hrubé motoriky, ale také 
se zaměří na soustředěnost a mnoho dalšího. Abychom dětem 
tento přechod usnadnili, půjdeme se s nimi podívat do první třídy.  
Zde na ně bude čekat paní učitelka, se kterou zažijí dopoledne 
plné her, úkolů a zábavy. Setkají se také s prvňáčky, s jejich býva-
lými kamarády ze školky. Konec ledna nás navštívilo cestovní 
divadlo JOJO s pohádkou „O nezbedných kůzlátkách“. Pohádkou 
nás provázeli maňásci a kostýmy různých pohádkových bytostí. 
Děti byly nenásilnou formou vtahovány do děje, zapojovaly se  
do samotné pohádky, byly její součástí. Měly tak možnost ztotož-
nit se a prožívat stejný příběh jako hlavní hrdinové, kůzlátka. 
Dozvěděly se, co se stalo, když vlk klepal na vrátka a ona se 
otevřela. Co se pak nakonec stalo s vlkem a jak byl potres-
taný. Prostřednictvím pohádky se nenásilnou formou učily např. 
hezkému chování ke kamarádům, zvířátkům i věcem, ale také, 
co by se mohlo stát, když by byly neposlušné. Pohádka byla plná 
vtipu, humoru a hezkých písniček. Všem se nám pohádka moc 
líbila a už se těšíme na jaro, až k nám zase přijede divadlo, tento-
krát už se svojí jarní pohádkou. 

V březnu se vydáme na návštěvu do místní knihovny. Chystáme 
pro Vás také Jarní dílny, Jarní výstavu na obci a nesmím opome-
nout akci Vítání jara a Vynášení Morany. Zavítá k nám také 
pohádka „Trampoty čarodějky Čarymůry“. V prvé řadě Vás  
ale zvu na karneval, který se koná 16. 3. 2019 na sále obecního 
úřadu. Že máme rádi zimu? Že se nám líbí, jak se to venku třpytí? 
Jak nám paní Zima maluje na okýnka? Ano, i mně se to líbí. Ale je 
čas vynést Moranu, vyhnat zimu a společně už budeme jen čekat, 
kdy nám jaro svým kouzelným klíčem otevře vrátka.

Mgr. Blanka Matějková, vedoucí učitelka MŠ

Veselá zima v mateřské škole
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA RUDOLTICE 

                                    pořádá                                                                                                                                                                           

         DĚTSKÝ  MAŠKARNÍ       
    KARNEVAL 

     

                     V SÁLE OÚ RUDOLTICE 

        16. BŘEZNA 2019 

                    14.00 – 17.00 HOD.                                    

               SÁL BUDE OTEVŘEN V 13.45 HOD.                                              

S Danem na tábor
Naši celoroční činnost jsme zahájili zimním táborem v Karlově 

pod Pradědem, kde jsme uvítali 47 dětí. Naši vedoucí a kamarádi 
uspořádali tento lyžařský kurs již po dvacáté. Snažíme se hravou 
formou naučit a zdokonalit děti v jízdě na lyžích i snowboardu. 
Zatímco loni jsme pobyt pro nepřízeň počasí zpestřili návště-
vou bazénu v Bruntále, letos jsme děti vzali na noční lyžování. 
Pobyt doplněný hrami, instruktážní videoprojekcí a vždy čerst-
vou a chutnou stravou od paní kuchařky se i letos opravdu povedl. 
Vedoucí jsou často z řad dětí, které s námi jezdily na tábory před 
lety a u práce s mládeží zůstaly stejně jako já.

Dalšími velkými akcemi, které každoročně pro děti chys-
táme, budou letní tábory. Již tradičně budou tři. Příměstský tábor 
v Rudolticích za podpory obce a v prostorách místní tělocvičny, 
velký tábor v Hněvkově, kam pojedeme již po desáté, a příměstský 
tábor na Knoflíku, letos podruhé. 

• Příměstský tábor Rudoltice 8. – 12. 7. 2019

• Tábor Hněvkov   21. 7. – 2. 8. 2019  

• Příměstský tábor Knoflík 12. – 16. 8. 2019

Tábory se vždy snažíme něčím ozvláštnit. Loni to byla jízda  
na motorových čtyřkolkách, zajímavá spíše pro kluky a větší děti. 
Letos se určitě pokusíme také něco zajímavého připravit. 

Tábory od roku 2018 pořádáme ve spolupráci s DDM Damián  
v Lanškrouně a SDH Rudoltice. Tato spolupráce nabídne naši 
činnost většímu okruhu zájemců a umožní i rozšíření akti-
vit na táborech. Dále již druhým rokem pořádáme ve spolupráci s 
místní ZŠ a MŠ výjezdový lyžařský kurz, kterého se letos účastnilo  
22 dětí.

Všichni, kdo spolupracují s naší organizací a se mnou, mají  
za cíl pro děti pracovat co nejlépe a nabízet kvalitní, bezpečnou 
a zajímavou volnočasovou činnost dětem i dospělým, které často  
na naše akce zveme a oni se jich rádi účastní, už jen proto,  
že mohou na chvíli být zase dětmi.

Všem účastníkům našich akcí, rodičům, spolupracovníkům, 
vedoucím a podporovatelům děkuji za jejich činnost, kterou 
pro naše děti dělají, a přeji jim krásné chvíle s dětmi a léto plné 
slunce.

Za Pionýrskou skupinu Vodní sporty 
vedoucí Daniel Žáček
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Statistika 
obyvatelstva 

Pozvánka  
na slavnostní  
vítání občánků

Výzva 
k zapůjčení  
výrobků

k 15. 2. 2019

Počet obyvatel obce Rudoltice celkem: 1875

Společenská 
kronika
V měsíci lednu a únoru 2019  
se narodili: 

• Tobiáš Skalický 

• Laura Juřinová 

• Natálie Saňáková

Oslavili životní jubileum:

• Libuše Šebrlová, 70 let 

•  Jana Blažková, 80 let 
 

Opustili nás: 

• Aleš Brokeš, 90 let 

• Jan Janů, 68 let

Dovolujeme si srdečně pozvat rodiče dětí narozených 
v období od 1. října 2018 do 30. března 2019 na slavnostní vítání 
občánků, které se uskuteční v neděli 7. dubna 2019 od 14 hodin 
na sále kulturního domu v Rudolticích. Z důvodu tísně volných 
termínů muselo být zvoleno datum 7. dubna 2019. Je však možné  
na základě žádosti rodičů uvítat děti narozené koncem měsíce 
března až v říjnu 2019.

Máte-li o uvítání zájem, sdělte jej prosím pracovnici evidence 
obyvatel zdejšího obecního úřadu telefonicky na tel. č. 467 771 292, 
případně písemně nebo e-mailem na ou@rudoltice.cz. Pro účely 
evidence budete požádáni o jméno a datum narození dítěte, Vaše 
jméno a vztah k dítěti, tel. kontakt a adresu, na kterou Vám bude 
zaslána těsně před konáním obřadu pozvánka. Uvedené údaje 
uvádějte i při písemném nebo e-mailovém kontaktu. Z důvodu 
změn v agendě evidence obyvatel, provedených Ministerstvem 
vnitra ČR (ochrana osobních údajů), obecní úřad již nemá dosta-
tečné informace o rodičích narozených dětí a není tak možné zasí-
lat pozvánky na vítání občánků rodičům automaticky.

Obecní úřad Rudoltice

na velikonoční výstavu konanou ve dnech 
13. – 14. 4. 2019

Dovolujeme si touto cestou oslovit všechny občany, kteří si rádi 
doma vyrobí nejrůznější aranžmá, dekorace či užitkové před-
měty a chtěli by se jimi pochlubit nebo inspirovat ostatní občany,  
aby je zapůjčili na velikonoční výstavu, která se bude konat ve 
dnech 13.–14. dubna 2019 (pátek 12. 4. 2019 je určen pro děti ZŠ a MŠ). 
Se svými výrobky jsou vítáni i přespolní občané.

V případě zájmu se přihlaste se na telefonním čísle 602 129 935 
nejpozději do konce března. 

Všem děkují pořadatelé

Výzva k zapůjčení výrobků  

na velikonoční výstavu konanou ve dnech  

13. – 14. 4. 2019 

Dovolujeme si touto cestou oslovit všechny občany, kteří si 
rádi doma vyrobí nejrůznější aranžmá, dekorace či užitkové 
předměty a chtěli by se jimi pochlubit nebo inspirovat 
ostatní občany, aby je zapůjčili na velikonoční výstavu, která 
se bude konat ve dnech 13. – 14. dubna 2019 (pátek 12. 4. 
2019 je určen pro děti ZŠ a MŠ). Se svými výrobky jsou vítáni 
i přespolní občané. 

V případě zájmu se přihlaste se na telefonním čísle 
602 129 935 nejpozději do konce března.  

Všem děkují pořadatelé 

 

 

Počet obyvatel na Zámečku 
• v bytových domech: 668
• v rodinných domech: 131

Průměrný věk:
• celkem 38,08
• muži 37,05
• ženy 39,11

Počet přihlášených od 1. 1. 2019 do 15. 2. 2019: 4
Počet odhlášených od 1. 1. 2019 do 15. 2. 2019: 6
Počet narozených od 1. 1. 2019 do 15. 2. 2019: 3
Počet zemřelých od 1. 1. 2019 do 15. 2. 2019: 2
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po telefonické domluvě na
                                         

                                          

                                     nebo o prázdninách

                                So,Ne a SV   10.00 –17.00
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Soutěž – Křížovky
Luštíte rádi křížovky? Pro luštitele nad 60 let (včetně) jsme 

připravili soutěž. Stačí vyluštěnou křížovku podepsat, doplnit 
svoji adresu a přinést do podatelny obecního úřadu nebo poslat 
e-mailem na adresu: ou@rudoltice.cz 

Muž chce být (1. tajenka) láskou ženy, žena (2. tajenka) láskou muže.

Victor Hugo

Zapojíte se tak do slosování, které proběhne při oslavě Dne seni-
orů koncem září 2019. Tři vylosovaní luštitelé obdrží dárkový 
balíček
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Francisco de Xaviero

Láska je rozkoš, která se mění (tajenka), není-li opětována.

Obec Rudoltice
Zdroj: Jan Beer: Křížovky hádanky a kvízy, AFP GLOBAL, s.r.o.



Rudoltický zpravodaj

12

Z pera  
našich čtenářů

 Marie Reindlová ↑
Ilona Nástrahová Kotíková ↓
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Usnesení Rady 
obce Rudoltice 
č. RO/2019/1/10 
z 10. 1. 2019

USNESENÍ č. RO/1/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje navržený program jednání.

USNESENÍ č. RO/2/2019/1/10
Rada obce Rudoltice bere na vědomí výsledky výběrového řízení 

podlimitní veřejné zakázky na stavební práce Chodník podél 
komunikace III/31513 v obci Rudoltice zadanou ve zjednoduše-
ném podlimitním řízení dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek v platném znění, jehož nejvýhodnější nabíd-
kou se stala nabídka č. 5 uchazeče PP-GROUP.cz s.r.o. se sídlem 
Pasecká 378, 539 44 Proseč, IČ 28829913 s nejnižší nabídkovou 
cenou 5.705.082,- Kč bez DPH. Protokol o otevírání, posouzení a 
hodnocení nabídek, krycí listy a porovnání všech zaslaných nabí-
dek jsou nedílnou součástí tohoto usnesení.  

USNESENÍ č. RO/3/2019/1/10
Rada obce Rudoltice bere na vědomí cenu vodného 41,06 Kč vč. 

DPH (35,70 Kč bez DPH), která je dána ceníkem společnosti VAK 
Jablonné nad Orlicí, a. s., IČ 48173398 a cenu stočného 32,84 Kč vč. 
DPH (28,56 Kč bez DPH), která je stanovena v souladu s rozhod-
nutím zastupitelstva obce ze dne 19. 12. 2011 ve výši 80 % ceny 
vodného, a které jsou platné od 1. 1. 2019.

USNESENÍ č. RO/4/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení 

věcného břemene – služebnosti IV-12-2016789/VB/2, Rudoltice 
1560/2, Obec Rudoltice-nové OM mezi obcí jako povinnou a 
společností ČEZ Distribuce, a.s. se sídlem Teplická 874/8, 405 
02 Děčín IV-Podmokly, IČ 24729035, zastoupená zmocněn-
cem Energomontáže Votroubek, s.r.o. se sídlem Jiráskova 318, 516 
01 Rychnov nad Kněžnou, IČ 28791274 jako oprávněnou, jejímž 
předmětem je právo oprávněné umístit, provozovat, opravovat a 
udržovat zařízení distribuční soustavy na p.p.č. 1560/2 a 4139 v k. ú. 
Rudoltice u Lanškrouna provádět jeho obnovu, výměnu a moder-
nizaci, a povinnost povinné výkon těchto práv strpět, a která je 
nedílnou součástí tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/5/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o poskytování 

služeb mezi obcí jako objednatelem na straně jedné a společností 
Ekola České Libchavy s.r.o. se sídlem 561 14 České Libchavy 172, IČ 
49813862 jako zhotovitelem na straně druhé, jejímž předmětem 
je zajištění přepravy, využití či odstranění odpadů ve vlastnictví 
objednatele, realizace služeb v oblasti odpadového hospodářství, 
konzultační a poradenská činnost v oblasti odpadového hospo-
dářství, nájem sběrných nádob a zařízení a poskytování ostat-
ních služeb, tedy plnění zhotovitele pro objednatele, když popis 
rozsahu a podmínek předmětu plnění je sjednán touto Smlouvou 
včetně jejich příloh, a která je nedílnou součástí tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/6/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě č. 

700144 o nájmu hrobového místa uzavřenou mezi obcí jako prona-
jímatelem na straně jedné a paní E. Z., bytem XXX jako nájemcem 
na straně druhé, jehož předmětem je prodloužení doby pronájmu 
do 13. 1. 2029, a který je nedílnou součástí tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/7/2019/1/10
Rada obce Rudoltice jako orgán oprávněný v souladu s § 102 

odstavec 2 písmeno c) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, rozhodo-
vat ve věcech obce jako jediného společníka obchodní společnosti 
VISION Rudoltice s.r.o., IČ 642 54 470, se sídlem Rudoltice 95, 561 
25 Rudoltice projednala a vzala na vědomí odstoupení jednatele 
obchodní společnosti VISION Rudoltice s.r.o. Antonína Smolčáka 
ze dne 9. 1. 2019.

USNESENÍ č. RO/8/2019/1/10
Rada obce Rudoltice jako orgán oprávněný v souladu s § 102 

odstavec 2 písmeno c) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, rozhodo-
vat ve věcech obce jako jediného společníka obchodní společnosti 
VISION Rudoltice s.r.o., IČ 642 54 470, se sídlem Rudoltice 95, 561 
25 Rudoltice rozhodla o jmenování nového jednatele obchodní 
společnosti VISION Rudoltice s.r.o. Daniela Žáčka, bytem Rudoltice 
65, 561 25 Rudoltice. 

Rada obce pověřuje starostu k podpisu rozhodnutí Obce 
Rudoltice jako jediného společníka obchodní společnosti VISION 
Rudoltice s.r.o., na jehož základě bude Daniel Žáček jmenován do 
funkce jednatele a následně zapsán do obchodního rejstříku.

USNESENÍ č. RO/9A/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření dodatku č. 3 k NS č. 

615/4, dodatku č. 4 k NS č. 609/6, 611/2, dodatku č. 5 k NS č. 622/12, 
dodatku č. 6 k NS č. 612/3, dodatku č. 7 k NS č. 263/6, 607/1, dodatku 
č. 8 k NS č. 603/3, 608/11, 616/6, 619/4, 627/4, dodatku č. 9 k NS 
č. 617/1, 626/1, dodatku č. 11 k NS č. 262/11, 265/14, 620/1, dodatku 
č. 12 k NS č. 276/1, 602/6, 613/8, 623/6, dodatku č. 13 k NS č. 601/7, 
604/4, 605/6, 610/8, 618/1, 621/3, 628/1, dodatku č. 31 k NS č. 624/3, 
dodatku č. 38 k NS č. 614/11, jejichž předmětem je sleva z nájmu 
za výkon funkce domovního důvěrníka v roce 2018 a pověřuje 
starostu obce k jejich podpisu.

USNESENÍ č. RO/9B/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření dodatku č. 1 k NS č. 605/11, 

615/11, 621/2, 628/3, dodatku č. 2 k NS č. 263/7, 602/13, 608/9, 609/8, 
dodatku č. 3 k NS č. 606/7, 610/1, 620/12, dodatku č. 4 k NS č. 603/13, 
615/4, 615/7, 617/2, 624/11, dodatku č. 5 k NS č. 624/5, dodatku č. 8 
k NS č. 607/1, 616/12, dodatku č. 9 k NS č. 614/2, dodatku č. 12 k NS 
č. 263/8, dodatku č. 15 k NS č. 617/10, dodatku č. 24 k NS č. 608/6, 
dodatku č. 30 k NS č. 610/4, dodatku č. 32 k NS č. 624/3, dodatku č. 
38 k NS č. 614/11, a pověřuje starostu obce k jejich podpisu.

USNESENÍ č. RO/9C/2019/1/10
Rada obce Rudoltice projednala návrh Uznání a dohody o splát-

kách dluhu mezi obcí Rudoltice na straně jedné, jako věřite-
lem a paní I. S., trvale bytem XXX, na straně druhé, jako dlužní-
kem, jež je nedílnou součástí tohoto usnesení a jejímž předmětem 
je úhrada závazků dlužníka vůči věřiteli, které vznikly v souvis-
losti s nájmem a odebíráním služeb poskytovaných ve spojení 
s užíváním bytu č. XXX v bytovém domě čp. XXX obci Rudoltice 
a rozhodla její uzavření schválit. Rada obce Rudoltice pověřuje 
starostu obce k jejímu podpisu.
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USNESENÍ č. RO/9D/2019/1/10
Rada obce Rudoltice projednala návrh dohody o ukončení nájmu 

bytu mezi obcí Rudoltice na straně jedné, jako pronajímatelem 
a panem J. V., trvale bytem XXX, na straně druhé, jako nájem-
cem, jež je nedílnou součástí tohoto usnesení a jejímž předmě-
tem je ukončení nájmu bytu č. 13 v bytovém domě čp. XXX, v obci 
Rudoltice k datu 31. 1. 2019 a rozhodla její uzavření schválit. Rada 
obce Rudoltice pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Rada obce Rudoltice projednala návrh dohody o ukončení nájmu 
bytu mezi obcí Rudoltice na straně jedné, jako pronajímatelem 
a panem S. B., trvale bytem XXX, na straně druhé, jako nájem-
cem, jež je nedílnou součástí tohoto usnesení a jejímž předmě-
tem je ukončení nájmu bytu č. XXX v bytovém domě čp. XXX, v obci 
Rudoltice k datu 31. 1. 2019 a rozhodla její uzavření schválit. Rada 
obce Rudoltice pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Rada obce Rudoltice projednala návrh dohody o ukončení nájmu 
bytu mezi obcí Rudoltice na straně jedné, jako pronajímatelem  
a paní B. S., trvale bytem XXX, na straně druhé, jako nájemcem, jež 
je nedílnou součástí tohoto usnesení a jejímž předmětem je ukon-
čení nájmu bytu č. XXX v bytovém domě čp. XXX, v obci Rudoltice 
k datu 31. 1. 2019 a rozhodla její uzavření schválit. Rada obce 
Rudoltice pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

USNESENÍ č. RO/9E/2019/1/10
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření NS č. 612/4 s paní J. K., 

bytem XXX a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření NS č. 604/10 s paní B. S., 

bytem XXX a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření NS č. 611/13 s panem S. B., 

bytem XXX a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

USNESENÍ č. RO/10/2019/1/10
Rada obce Rudoltice projednala žádost Základní školy a mateřské 

školy Rudoltice ze dne 9. 1. 2019 o přerušení provozu školní družiny 
v pátek 1. 2. 2019 (pololetní prázdniny) a v období od 4. 2. 2019 do 
8. 2. 2019 včetně z důvodu probíhajících jarních prázdnin, a tuto 
žádost schvaluje.

Mgr. Ivo Kolomý, v. r., starosta
Jolana Kobzová, v. r., místostarostka

Usnesení Rady 
obce Rudoltice
č. RO/2019/1/24 
z 24. 1. 2019

USNESENÍ č. RO/1/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje navržený program jednání.

USNESENÍ č. RO/2/2019/1/24
Rada obce Rudoltice bere na vědomí seznam žáků, kteří absol-

vovali celé 1. pololetí školního roku 2018/2019 v Základní škole 
Rudoltice, a který je nedílnou součástí tohoto usnesení.

Rada obce Rudoltice schvaluje vyplácení finančního příspěvku 
rodičům dětí Základní školy Rudoltice ve výši 2500,- Kč za 1. polo-
letí školního roku 2018/2019 za každé dítě, podmínkou vyplacení 
příspěvku je docházka dítěte po celé 1. pololetí daného školního 
roku v Základní škole Rudoltice a bezdlužnost rodičů vůči obci. 
Nárok na výplatu částky 2.500,- Kč zaniká bez náhrady i v případě, 
kdy bude případný dluh uvedených osob vůči obci uhrazen po 
rozhodném dni výplaty této částky. 

Termín výplaty je stanoven na 11. 2. až 13. 2. 2019, zodpovídá 
účetní obce.

USNESENÍ č. RO/3/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Dodatku č.2 ke Smlouvě 

o užití, implementaci a provozní podpoře informačního systému 
HELIOS Fenix č. F-10-01785 mezi obcí a společností Asseco 
Solutions, a. s.  se sídlem Zelený pruh 1560/99, 140 02 Praha 4, IČ 
64949541, jehož předmětem jsou smluvní změny v souvislosti s 
přejmenováním produktu Fenix na HELIOS Fenix, a který je nedíl-
nou součástí tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/4/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o vystoupení 

mezi obcí a Irenou Nerušilovou, se sídlem Sokolovská 182/72, 186 
00 Praha 8 – Karlín, IČ 70378941, jejímž předmětem je vystou-
pení Vladimíra Waldy Nerušila a skupiny Malevil Band dne 28. 9. 
2019 na sále místního kulturního domu v Rudolticích u příležitosti 
konání oslavy Dne seniorů v celkové výši 15.000,- Kč,, a která je 
nedílnou součástí tohoto usnesení.  

USNESENÍ č. RO/5/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Dohody o odborné 

pomoci mezi obcí Rudoltice a Městskou knihovnou Lanškroun, 
jejímž předmětem je úhrada fakturované částky 14.696,- Kč na 
nákup, obalení a rozvoz knih pro Obecní knihovnu v Rudolticích, a 
která je nedílnou součástí tohoto usnesení.  

USNESENÍ č. RO/6/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o odvádění 

odpadních vod kanalizací č. 1/2019/OV uzavřenou mezi obcí a R. P., 
bytem XXX, jejímž předmětem je vypouštění odpadních vod z č. p. 
XXX do kanalizace ve vlastnictví obce, a která je nedílnou součástí 
tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/7/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Darovací smlouvy mezi 

Obcí Rudoltice jako dárcem a Centrem sociální péče se sídlem Na 
Pláni 1343, 562 01 Ústí nad Orlicí, IČ 70857156 jako obdarovaným 
ve výši 5.279,- Kč, jehož služeb v roce 2018 využívali dva občané 
obce Rudoltice, a která je nedílnou součástí tohoto usnesení. 

USNESENÍ č. RO/8A/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření dodatku č. 1 k NS č. 611/13, 

jejichž předmětem je sleva z nájmu za výkon funkce domovního 
důvěrníka v roce 2018, a pověřuje starostu obce k jejich podpisu.

USNESENÍ č. RO/8B/2019/1/24
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření NS č. 617/13 s paní M. K., 

bytem XXX a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Mgr. Ivo Kolomý, v. r., starosta
Jolana Kobzová, v. r., místostarostka
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Usnesení Rady 
obce Rudoltice 
č. RO/2019/2/7 
ze 7. 2. 2019

USNESENÍ č. RO/1/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje navržený program jednání.

USNESENÍ č. RO/2A/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o odvádění 

odpadních vod kanalizací č. 2/2019/OV uzavřenou mezi obcí a J. C. 
bytem XXX, jejímž předmětem je vypouštění odpadních vod z č. p. 
XXX do kanalizace ve vlastnictví obce, a která je nedílnou součástí 
tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/2B/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o odvádění 

odpadních vod kanalizací č. 3/2019/OV uzavřenou mezi obcí a M. K. 
bytem XXX, jejímž předmětem je vypouštění odpadních vod z č. p. 
XXX do kanalizace ve vlastnictví obce, a která je nedílnou součástí 
tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/3/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje platový výměr pro ředitele 

příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Rudoltice 
Mgr. Pavla Dvořáčka, který nabývá účinnosti dnem 1. 1. 2019.

USNESENÍ č. RO/4/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení 

služebnosti inženýrské sítě mezi obcí a Správou a údržbou silnic 
Pardubického kraje, se sídlem Doubravice 98, 533 53 Pardubice, IČ 
00085031, jejímž předmětem je zřízení služebnosti inženýrské sítě 
na p. p. č. 3090/1 v  k. ú. Rudoltice u Lanškrouna, a která je nedílnou 
součástí tohoto usnesení. 

USNESENÍ č. RO/5/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení 

věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2016686/VB/2, Rudoltice, 
XXX, XXX – nové OM, kNN mezi obcí a ČEZ Distribuce, a. s. se 
sídlem Teplická 874/8, 405 02 Pěčín IV-Podmokly, IČ 24729035, 
zastoupená společností Energomontáže Votroubek, s.r.o, se sídlem 
Jiráskova 318, 516 01 Rychnov nad Kněžnou, IČ 28791274, jejímž 
předmětem je zřízení služebnosti inženýrské sítě na p. p. č. 1608/2 
v  k. ú. Rudoltice u Lanškrouna, a která je nedílnou součástí tohoto 
usnesení. 

USNESENÍ č. RO/6/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o dílo mezi 

obcí a společností PP-GROUP.cz s.r.o. se sídlem Pasecká 378, 539 
44 Proseč, IČ 28829913, jejímž předmětem je realizace veřejné 
zakázky na stavební práce zadané ve zjednodušeném podlimit-
ním řízení „Chodník podél komunikace III/31513 v obci Rudoltice“ 
za cenu 6.903,149,- Kč vč. DPH, a která je nedílnou součástí tohoto 
usnesení. 

USNESENÍ č. RO/7/2019/2/7
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření dodatku č. 7 k NS č. 617/8, 

jejichž předmětem je sleva z nájmu za výkon funkce domovního 
důvěrníka v roce 2019 a pověřuje starostu obce k jejich podpisu.

Mgr. Ivo Kolomý, v. r., starosta
Jolana Kobzová, v. r., místostarostka

Usnesení Rady 
obce Rudoltice 
č. RO/2019/2/21 

z 21. 2. 2019

USNESENÍ č. RO/1/2019/2/21
Rada obce Rudoltice schvaluje navržený program jednání.

USNESENÍ č. RO/2/2019/2/21
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy o odvádění 

odpadních vod kanalizací č. 4/2019/OV uzavřenou mezi obcí a Z. B. 
bytem XXX, jejímž předmětem je vypouštění odpadních vod z č. p. 
XXX na p. p. č. XXX v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna do kanalizace 
ve vlastnictví obce, a která je nedílnou součástí tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/3/2019/2/21
Rada obce Rudoltice v souladu s § 39 odst. 1 zák. č. 128/2000 Sb., 

o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů schvaluje 
zveřejnění záměru prodeje části p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u 
Lanškrouna dle výkresu, který je nedílnou součástí tohoto usne-
sení, a pověřuje obecní úřad ke zveřejnění záměru prodeje na 
úřední desce.

USNESENÍ č. RO/5/2019/2/21
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření Dodatku č. 1 Smlouvy o 

poskytnutí pobytové sociální služby chráněné bydlení s účinností 
od 1. 2. 2019 mezi obcí a Domovem u studánky, se sídlem Anenská 
Studánka 41, 563 01 Lanškroun, IČ 00854310, jehož předmětem je 
uzavření smlouvy na dobu neurčitou pro pobyt v tomto domově 
pro p. XXX, jejímž opatrovníkem je Obec Rudoltice, a který je 
nedílnou součástí tohoto usnesení.

USNESENÍ č. RO/6A/2019/2/21
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření dodatku č. 1 k NS č. 616/11, 

618/10, 623/2, dodatku č. 2 k NS č. 603/2, 604/12, 626/4, dodatku 
č. 4 k NS č. 611/8, dodatku č. 6 k NS č. 615/5, 615/8, 615/13, dodatku 
č. 8 k NS č. 623/12, dodatku č. 9 k NS č. 603/9, dodatku č. 11 k NS 
č. 619/12, 624/2, dodatku č. 13 k NS č. 263/8, dodatku č. 31 k NS č. 
610/4, dodatku č. 33 k NS č. 624/3 a pověřuje starostu obce k jejich 
podpisu.



4

Rudoltický zpravodaj

USNESENÍ č. RO/6B/2019/2/21
Rada obce Rudoltice projednala návrh dohody o ukončení nájmu 

bytu mezi obcí Rudoltice na straně jedné, jako pronajímatelem a 
paní J. P., trvale bytem XXX, na straně druhé, jako nájemcem, jež 
je nedílnou součástí tohoto usnesení a jejímž předmětem je ukon-
čení nájmu bytu č. XXX v bytovém domě čp. XXX, v obci Rudoltice 
k datu 28. 2. 2019, a rozhodla její uzavření schválit. Rada obce 
Rudoltice pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

USNESENÍ č. RO/6C/2019/2/21
Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření NS č. 617/7 s paní J. P., 

bytem XXX a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Rada obce Rudoltice schvaluje uzavření NS č. 609/4 s paní P. D., 
bytem XXX a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Mgr. Ivo Kolomý, v. r., starosta
Jolana Kobzová, v. r., místostarostka

Usnesení 
zastupitelstva 
obce č. 
OZ/11/2/2019 

z 11. 2. 2019

Usnesení č. ZO/1/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice určuje ověřovateli zápisu pana 

Daniela Žáčka a pana Jaroslava Málka, zapisovatelkou Jolanu 
Kobzovou.

Usnesení č. ZO/2/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje následující program 

zasedání zastupitelstva:
Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
Schválení programu
Rozpočtové opatření č. 1/2019
Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 
Žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba multifunkčního 

sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 
4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna

Bezúplatný převod p. p. č. 1590/1 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna
Žádost o bezúplatný převod márnice do vlastnictví obce od Úřadu 

pro zastupování státu ve věcech majetkových
Různé
Diskuse

Usnesení č. ZO/3/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu s § 16 zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 
Rozpočtové opatření č. 1/2019, jehož předmětem je převod finanční 
částky 50.000,- Kč z neinvestičního účelového transferu na inves-
tiční účelový transfer T. J. Sokol Rudoltice, dále snížení neinves-
tiční dotace T. J. Sokol Rudoltice pro rok 2019 o 50.000,- Kč a převe-
dení nevyčerpané investiční dotace T. J. Sokol Rudoltice z roku 
2018 ve výši 50.000,- do roku 2019, a které je nedílnou součástí 
tohoto usnesení.

Usnesení č. ZO/4/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice projednalo návrh Smlouvy o 

poskytnutí dotace č. 2/2019 uzavřené mezi TJ Sokol Rudoltice se 
sídlem Rudoltice 64, PSČ 561 25, IČO 68244908 a obcí, jež je nedíl-
nou součástí tohoto usnesení a jehož předmětem je v souladu se 
zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, a zákonem č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, obojí v platném 
znění, účelové poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 90.000,- Kč 
na správu a údržbu nemovitostí, pomůcky pro mládež, včetně 
posílení tréninkové fáze a na úhradu dalších neinvestičních 
nákladů spojených s hlavní činností příjemce, pro kterou byl zalo-
žen, a poskytnutí investiční dotace ve výši 50.000,- Kč na vybudo-
vání tribuny, jedná se o neinvestiční a investiční výdaje roku 2019, 
a rozhodlo její uzavření schválit.  

Usnesení č. ZO/5C/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se záko-

nem č. 128/2000 Sb., o obcích, podání Žádosti o podporu na reali-
zaci projektu „Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. 
sídlišti v obci Rudoltice“ na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice 
u Lanškrouna v rámci vyhlášené Výzvy k podávání žádostí o 
poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu Podpora obnovy 
a rozvoje venkova vyhlášené Ministerstvem pro místní rozvoj 
podávané v rámci dotačního titulu Podpora obnovy sportovní 
infrastruktury.

Usnesení č. ZO/6/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se zákonem 

č. 128/2000 Sb., o obcích, nabídku Základní organizace Českého 
zahrádkářského svazu Lískovec se sídlem Albrechtická 814, 563 01 
Lanškroun, IČ 75143437, jejímž předmětem je bezúplatný převod p. 
p. č. 1590/1 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna o celkové výměře 15 m² 
do vlastnictví obce Rudoltice.

Zastupitelstvo obce Rudoltice pověřuje obecní úřad k vyhotovení 
této smlouvy a starostu obce k jejímu podpisu.

Usnesení č. ZO/7/11/2/2019
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se zákonem 

č. 128/2000 Sb., o obcích, podání Žádosti o bezúplatný převod 
vlastnictví márnice nacházející se na p. p. č. 339/1 a 339/2 v k. ú. 
Rudoltice u Lanškrouna od stávajícího vlastníka, jímž je Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových, do vlastnictví obce 
Rudoltice.  

  
Mgr. Ivo Kolomý, v. r., starosta

Jolana Kobzová, v. r., místostarostka
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Názory zastupitelů a občanů obce
Nahradí multifunkční hřiště oblíbené hřišťátko?

Poslední jednání zastupitelstva obce mě přimělo k tomu, abych svůj, 
nikoli však ojedinělý názor, vyjádřila prostřednictvím Rudoltického zpra-
vodaje. Mám totiž nutkavý pocit, že část zastupitelů prosazuje svoje zájmy 
bez ohledu na zájmy a potřeby těch, kterých se to týká nejvíce.

Dnešní generace rodičů, která vyrůstala na prvním sídlišti, včetně 
svých kamarádů, si v dětství užívala volnosti a her na hřišťátku, 
které až doposud poskytovalo možností různých pohybových akti-
vit, včetně lezení po stromech. Maminkám stačil občas letmý pohled 
z okna bytu k ohlídání drobotiny. 

Dalo by se očekávat, že v dnešní době, kdy v této lokalitě vyrůstají 
nové rodinné domy, jejichž majiteli jsou mladí lidé s dětmi, dopře-
jeme i těmto dětem místo her na ulici  bezpečnější pohyb na přírod-
ním plácku. Skutečnost je však jiná.

I přesto, že zastupitelé Pirátské strany V. Jílek a T. Kolomý provedli 
osobně průzkum mezi občany sídliště, zda si přejí, aby hřišťátko 
ustoupilo některými zastupiteli prosazované výstavbě multifunkč-
ního hřiště, a přestože vyzněl pozitivně ve prospěch hřišťátka, výsle-
dek průzkumu pro vedení obce nic neznamená. To hřiště tam prostě 
chtějí, a tím to končí.

Jen připomenu, že volební program kandidátů sdružených  
na kandidátní listině KSČM a nezávislých kandidátů také reago-
val na zamýšlenou výstavbu multifunkčního hřiště v prostoru hřiš-
ťátka. A nebylo to z důvodu, který nám je podsouván vedením obce, 
že nechceme podporovat sport v obci.

Deklarovali jsme, že výstavbu multifunkčního hřiště na prvním 
sídlišti nepodpoříme, neboť ji vnímáme jako nevhodnou a finančně 
náročnou co do výběru místa, z důvodu nákladných úprav terénu, 
které by v případě výběru vhodnější lokality odpadly. Že jde  
o prostor v zástavbě rodinných domů a obytné zóny, kde si hrávají děti, 
a že zde nejsou možnosti parkování. Upozornili jsme na to, že zde lze 
v budoucnu očekávat problémy mezi místními a návštěvníky hřiště.   

Nehospodárné je i vynaložení finančních prostředků na výstavbu 
bazénu mezi školou a školkou, který svými parametry nebude 
splňovat očekávání občanů, zatíží obec finančně nejenom náklady  
na výstavbu, ale také každoročními vysokými náklady na provoz  
a údržbu. Tolik z programu.

Nebylo by opravdu vhodnější v prostoru mezi školou a školkou 
místo bazénu a malého školního hřiště vybudovat multifunkční 
hřiště?  Naskýtá se rovněž varianta výstavby za fotbalovým hřištěm.

Neměli bychom využívat možnosti vytáhnout děti od obrazovek 
a monitorů do přírody, než  je naopak vyhánět z jejich přirozeného 
prostředí jen proto, že se část dospělců rozhodla vybudovat multi-
funkční hřiště s vysokým plotem na dětském plácku?

Neměla by takovým investicím předcházet solidní anketa mezi 
občany, a to zejména těmi, kteří v dané lokalitě bydlí a kterých se to 
bytostně dotýká? Nevadí, že do sídliště plného dětí (obytná zóna) 
budou přijíždět další auta, aniž by měla kde zaparkovat? 

Tu odpověď mamince na dotaz, zda budou jejich malé děti vpuštěné 
na hřiště, jste snad nemohli myslet vážně. Nebo si opravdu myslíte, 
že parta dospělých či dorostu opravdu ustoupí prckům a nechá je 
si na hřišti hrát? A jaký přehled bude mít maminka o dění na hřišti  
za vysokým plotem? Těch otázek se nabízí mnoho. Na závěr ještě 
jednu. Neměli bychom my, 

zastupitelé, vytvářet v obci příjemné přátelské prostředí pro spoko-
jený život všech občanů?

Erika Kohoutová, zastupitelka

Vážení spoluobčané,
dovolte mi, abych Vás jako člen zastupitelstva obce za Pirátskou 
stranu seznámil s děním v obci tak, jak to vidíme my:

Položili jsme naší radě, radním na zasedání zastupitelstva 
obce dne 11. 2. 2019 pár otázek a dostali jsme odpovědi:

1. Proč rada obce zrušila tradičně konaný masopust pro rok 
2019? A platí to i na další roky? Má v plánu rušit další tradičně 
konané akce (pouť, loučení s létem)? 
 
Odpověď p. starosty a zástupkyně starosty: 
Masopust se nezrušil, jen místo něho je v tomto roce uspořádáno 
divadelní představení. V příštích letech se uvidí. Další akce se neruší. 

2. Co udělala rada obce pro splnění usnesení zastupitelstva č. 13 
schváleného na zasedání zastupitelstva obce dne 12. 12. 2018?
 
Usnesení č. 13: 

„Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení přípravných prací na 
změně Územního plánu Rudoltice, především zajištění podnětů od 
občanů a obce samotné vyvolávajících změnu plánu.“ 
 
Odpověď p. starosty a zástupkyně starosty: 
Přijali jenom od občanů žádosti o změnu plánu. Nikoho neinformo-
vali, že se bude dělat změna plánu, nikomu nepomohli s problema-
tikou podání žádostí. 

3. Co udělala rada obce pro splnění zápisu v usnesení zastupi-
telstva č. 15 uvedeného na zasedání zastupitelstva obce dne 12. 
12. 2018?
 
Usnesení č. 15: 

„Na toto téma proběhla mezi zastupiteli diskuze. Bylo dohodnuto, 
že obec se bude výstavbou výtahu zabývat (možnosti realizace – 
venkovní x schodišťový výtah, cenové nabídky) a bude projednáno 
na některém z příštích zasedání zastupitelstva.“   
 
Odpověď p. Šrámka: 
Za měsíc a půl by měl být nainstalován vnitřní schodišťový 
výtah, který je už zaplacený, jeho cena je cca 400 tis. Kč. 
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Pro Město Lanškroun by to bylo, předpoklad, kolem 1 mil. Kč. 
Předpokládaný roční zisk na vybraných pokutách kolem 5 mil. Kč 
při 8000 oznámení. Tedy čistý zisk kolem 3,9 mil Kč, které by se asi 
rozdělily mezi obec a město.
Do druhé skupiny patří situace, že by obec vedla sama veškerou 
administrativu ohledně zasílání oznámení a řešení přestupků 
včetně vymáhání pohledávek. Tady by se musela zřídit obecní 
policie a oddělení pro vymáhání pohledávek. S náklady a ziskem 
by to zde bylo stejné jako u první skupiny, jen by veškerý zisk 
zůstal v obci.

Tyto poznatky jsme čerpali od obcí, které 
mají radary již nainstalovány:

Obec Třebovice: patří do první skupiny, agendu zabezpečuje Město 
Česká Třebová, spuštění radaru 16. 5. 2017, cena radaru: 1,5 mil. Kč, 
roční cena za údržbu – hradí obec: 110 000 Kč (kalibrace).

• Období 16. 5. 2017 až 16. 5. 2018 – počet oznámení: 7 781
• Příjmy: celkem: 4,3 mil. Kč za předpokladu úspěšného 

vymáhání všech pohledávek, z toho 4 mil. Kč zaplaceny.
• Náklady: Dle dohody s městem: 4,5 mil. Kč – kromě 

nákladů na lidské zdroje – mzdy pro 5 zaměstnanců, 
je v tom i přestavba budovy, vznik nového 
oddělení, vybavení nábytkem a technikou.

• Příjem do obecní rozpočtu: 200 000 Kč, v dalším období to 
bude více, protože náklady města budou už jen na lidské 
zdroje - mzdy. 

• Období 16. 5. 2018 až 11. 12. 2018 – počet oznámení: 4 133
• Příjmy: zaplaceno: 2,1 mil. Kč

Město Dobříš: patří do druhé skupiny, agendu zabezpečuje samo 
město, spuštění radaru 1. 2. 2016, cena radaru: 1,6 mil. Kč

• Období 1. 2. 2016 až 31. 12. 2016
• Příjmy: celkem: 7 mil. Kč za předpokladu úspěšného 

vymáhání všech pohledávek, z toho 5,8 mil. Kč zaplaceny.
• Náklady: paušální měsíční platba na údržbu 

a mzdy (2 zaměstnanci): 47 000 Kč.
• Příjem do obecní rozpočtu: 6,5 mil. Kč

Toto zřízení úsekového měření rychlosti, a to konkrétně v úseku, který 
v současné době ohraničuje dosavadní informační měření rychlosti na 
silnici první třídy v obci, předloží naši zastupitelé na příštím zasedání 
zastupitelstva jako bod jednání a navrhnou jeho schválení.

Veřejná anketa

Asi jste si všimli, že veřejná anketa pro občany Rudoltic 
na téma „Podpora projektů na výstavbu krytého bazénu, 
sportovních hřišť a nové hasičárny“ byla spuštěna.

Běží jak on-line na internetu přes FB Piráti – Rudoltice, tak 
i osobně členy realizačního týmu, kteří postupně navštěvují 
Vaše domy. Prosím mějte s touto podobou trpělivost, neboť je  
to náročné na čas. Budeme se snažit vás všechny navštívit, pokud 
to bude v našich silách. Výsledek hlasování veřejné ankety před-
loží naši zastupitelé na zasedání zastupitelstva obce

Úsekové měření rychlosti v obci Rudoltice
Plníme, k čemu jsme se zavázali, protože se zajímáme o Vaše 
postoje a názory. Tady jsou informace ohledně radaru v obci:

Na veřejném zasedání zastupitelstva obce Rudoltice dne 12. 12. 2018 
vznesla občanka dotaz, zda by nebylo možné zajistit nějakým vhod-
ným způsobem bezpečný přechod lidí přes silnici první třídy v obci, 
označená jako silnice I/43.

Domníváme se, že přechod pro chodce je dobrým řešením,  
ale jeho realizace ještě pár let potrvá a taky neřeší úplně všechno. 
Máme na mysli především dodržování předepsané rychlosti  
v daném úseku, tedy 50 km/h. Při denním provozu v obou směrech 
projede po této silnici kolem 5000 aut.

Jako vhodné řešení by bylo zřídit úsekové měření rychlosti,  
a to konkrétně v úseku, který v současné době ohraničuje dosa-
vadní informační měření rychlosti na silnici první třídy v obci.

Hlavní důvody zavedení úsekového měření
Hlavním důvodem pro pořízení radaru a následného spuštění 

měření rychlosti v tomto úseku je především zklidnění dopravy  
a zajištění bezpečnosti účastníků silničního provozu, aby nedo-
cházelo ke konfliktům mezi vozidly a chodci. Navíc by měla mít 
jeho existence na řidiče rovněž výchovný efekt. Dále by určitě 
v těchto místech klesl počet dopravních nehod a snížila by se 
hlučnost.

Průběh procesu úsekového měření
Proces úsekového měření probíhá automaticky ve stanove-

ném úseku, který je schválen Policií České republiky. Přestupky 
změřené rychloměrem jsou automaticky importovány do systému, 
kde strážníci obecní policie provedou identifikaci vozidla  
a v centrálním registru vozidel zjistí majitele automobilu. 
Následně je přestupek automaticky předán do systému pro 
přestupky na příslušné oddělení. Poté se postupuje v souladu s 
ustanovením zákona o silničním provozu, a to tak, že provozova-
teli vozidla je zaslána výzva k uhrazení pokuty, jejíž správní lhůta 
je 15 dnů. Pokud není do konce lhůty pokuta uhrazena, je přestu-
pek řidiče řešen jako správní delikt s provozovatelem vozidla.  

Náklady a zisk
Celková pořizovací cena radaru by měla být kolem 1,5 mil. Kč.  

V této ceně je zahrnuto vše, co by bylo potřebné k tomu, aby bylo 
možné radar a tím celý proces úsekového měření spustit. To 
konkrétně znamená, že v ceně je kromě samotné ceny a dodávky 
zařízení zahrnuta také instalace potřebného hardwaru a soft-
waru, zprovoznění radaru, zaškolení týkající se správného užívání 
radaru a také certifikace všech potřebných komponentů.

Náklady týkající se provozu těchto měření a zisk z přestupků 
řidičů a následných pokut, které jsou odstupňovány podle míry 
porušení zákona – a to v částkách od 500 Kč do 2000 Kč, lze rozdě-
lit do dvou skupin.

Do první skupiny patří situace, že by obec zadala veškerou admi-
nistrativu ohledně zasílání oznámení a řešení přestupků včetně 
vymáhání pohledávek Městu Lanškroun, městské policii.

Tady představují náklady na provoz a údržbu měřícího zaří-
zení – kalibrace pro obec samotnou, předpoklad, kolem 110 000 Kč  
za rok.
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Ve většině případů naší schůzky s vámi nastala diskuse na téma 
sportovní plochy a hasičárny. Ohledně bazénu, tak tam jsme 
zatím zachycovali negativní postoj. U sportovních ploch běžela 
řeč o nutnosti dvou hřišť: nestačilo by jen jedno hřiště ve vhodné 
lokalitě otevřené jak pro potřeby školy, tak pro potřeby veřejnosti? 
U hasičárny, tak jak je navržená, obdélník 33 metrů na 12 metrů,  
o ceně výstavby cca 13 mil. Kč a více, máme příznaky od vás, že je 
to tak trochu přehnaná představa, která by mohla stát obec hodně 
peněz.

Já osobně jako hasič u SDH Rudoltice si myslím, že bezpo-
chyby potřebujeme hasičárnu v Rudolticích ve vhodné lokalitě,  
která bude splňovat prostory na zaparkování hasičského auta 
s cisternou na vodu a hasičské dodávky, prostory na usklad-
nění techniky, nějaké společenské prostory, sociální prostory  
a venkovní prostory na cvičení, jak pro děti-hasiče, tak pro 
dospělé hasiče. Vše tohle by měla splňovat, ale jako hasiči spadáme  
pod obec, tedy i finanční otázka jak investic do výstavby, tak 
následná údržba objektu jde na břímě naší obce a bude vše hrazeno 
z obecních peněz, neboť dotace na to nejsou a zatím nebudou. 
Otázkou je, jak velkou hasičárnu naše obec utáhne a kdy se projekt 
vůbec začne realizovat. Současný stav stávající hasičárny je nevy-
hovující jak pro parkování auta s cisternou, nevejde se tam, tak 
pro naše aktivity při výchově našich nástupců - kroužek mladých 
hasičů - děti. Abychom mohli zasahovat u požárů, potřebujeme 
auto s cisternou na vodu a dle předpisů musí být každé takové auto 
parkováno v garáži.

Podle nás není třeba plánovat tak velkou stavbu hasičárny  
o parametrech okresních měst.

Několik informací ohledně multifunkčního víceúčelového spor-
tovního hřiště anebo školního uzavřeného hřiště na I. sídli-
šti v obci Rudoltice. Aniž bychom posuzovali samotný záměr tam 
postavit nějaké sportovní hřiště, tak nás zaujala představa našeho 
současného vedení obce. Podle podkladů z rady obce by se mělo 
jednat o školní uzavřený oplocený areál, který bude primárně 
sloužit pro hodiny tělesné výchovy naší školy. Mimoškolní využití 
bude zpoplatněno a bude tvořit maximálně 20 procent celkové 
časové kapacity objektu (1,5 až 2 hodiny denně). Cenu výstavby 
areálu tak odhadujeme na 5 mil. Kč a více.

Na veřejném zasedání zastupitelstva, které se konalo dne 11. 
února 2019, se hlasovalo o žádosti o finanční podporu od minis-
terstva pro místní rozvoj na realizaci projektu „Výstavba škol-
ního uzavřeného hřiště na prvním sídlišti“ tak, jak je popsáno 
výše. Proběhla dlouhá diskuse s podporou přítomných spoluo-
bčanů, kdy nám předsedající oznámili, že podklady pro hlaso-
vání o dotaci na hřiště jsou špatné, a dále nám ani nepředložili ty 
správné a p. starosta a jeho zástupkyně jenom řekli, že se spletli, 
že nám všem dali špatné informace a že oni sami taky nevědí, 
jaké jsou ty správné, že to ví jenom nějaká firma, která jim zpra-
covávala projekt, ale že určitě obec všechny podmínky a závazky 
vyplývající z dotačního programu splní. Takže bylo zahájeno 
hlasování o podání žádosti o dotace, aniž bychom věděli, tedy 
všichni zastupitelé, k čemu obec vlastně zavazujeme. Pro bylo  
9 členů, proti 4 a 1 se zdržel. Žádost byla schválena.

Myslíme si, že je lepší všechny tyto peníze investovat lépe, a to 
třeba do oprav cest a příkopů na odvod vody, do oprav vodovodu, 
do vybudování parkovacích ploch, do oprav mostů a mostků 
včetně bezpečného zábradlí, do výstavby chodníků a kanali-
zace, do úpravy vodního toku našeho potoka a do úpravy zeleně 
a stromů v naší obci.

Průběžné výsledky ankety
Ke dni 11. 2. 2019 hlasovalo 194 občanů
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Jsou vždy dotace od obce pro spolky účelné?

Na úvod je třeba říci, co znamenají pojmy „neinvestiční dotace“ 
a „investiční dotace“.  Neinvestiční dotace jsou třeba na správu  
a údržbu věcí a investiční dotace jsou na zřízení věcí (nových).

Na rok 2018 dostali SDH Rudoltice neinvestiční dotace 60 000 Kč,  
Myslivecký spolek Rudoltice neinvestiční dotace 55 000 Kč a TJ  
Sokol Rudoltice neinvestiční dotace 140 000 Kč a investiční dotace 
50 000 Kč.

Na zasedání zastupitelstva dne 12. 12. 2018 se schvalovaly nové 
dotace na rok 2019 a SDH Rudoltice dostalo neinvestiční dotace  
60 000 Kč, Myslivecký spolek Rudoltice dostal neinvestiční dotace 
55 000 Kč. O smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace v částce  
190 000 Kč pro TJ Sokol Rudoltice se nehlasovalo. Tento bod se 
odložil na další nejbližší zasedání zastupitelstva, a to z důvodu 
chybného vyúčtování dotace na rok 2018. Podle smlouvy o poskyt-
nutí dotace č. 3/2018 ze dne 6. 4. 2018 TJ Sokol Rudoltice dostal 
investiční dotace v částce 50 000 Kč na vybudování tribuny. Žádné 
investice do tribuny a ani zahájení prací do dnešního dne se však 
neuskutečnilo. Podle čl. III. písm. e) výše uvedené smlouvy je 
příjemce dotací povinen nevyčerpané prostředky vrátit nejpoz-
ději do 30 dnů ode dne předložení vyúčtování poskytovateli,  
tj. nejpozději měl příjemce vrátit prostředky do dne 15. 1. 2019, 
bohužel tak neučinil.

Na zasedání zastupitelstva dne 11. 2. 2019 se projednávala nová 
smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace v částce 140 000 Kč 
a investiční dotace na vybudování tribuny v částce 50 000 Kč 
pro TJ Sokol Rudoltice na rok 2019 s tím, že nevyčerpané inves-
tiční dotace z roku 2018 v částce 50 000 Kč na vybudování tribuny 
se převádí do roku 2019.   Po dlouhé diskusi se smlouva změnila 
tak, že neinvestiční částka se snížila ze 140 000 Kč na 90 000 Kč. 
Investiční částky 50 tis Kč a 50 tis. Kč zůstaly stejné. Smlouva byla 
schválena.

 

Máme nového jednatele společnosti VISION Rudoltice s.r.o.

Dlouholetý jednatel společnosti Antonín Smolčák dne 9. 1. 2019 
odstoupil ze své funkce. Děkujeme za jeho služby. Rada obce 
na svém neveřejném zasedání dne 10. 1. 2019 jmenovala nového 
jednatele společnosti Daniela Žáčka. Společnost má tedy dva 
jednatele, spolu s novým jmenovaným se jedná ještě o Miloslava 
Šrámka.

 

Zpráva z činnosti Komise životního prostředí
předseda: Richard Kohout
členové: Jaroslav Suchý, Pavel Řehoř,  
Ing. Vilém Jílek, Mgr. Tomáš Kolomý

Za období od 1. 11. 2018 do 8. 2. 2019 jsme projednali tyto věci:

• Zabývali jsme se možností kácení stromořadí smrků u domu  
čp. 85 v Rudolticích a došli jsme k názoru, že není důvod  
ke kácení, neboť šest vlastníků ze sedmi nemá o to zájem a sami 
navíc projevili zájem vytvořit ze stromořadí živý plot seříznu-
tím stromů.

• Zabývali jsme se žádostí o povolení kácení smrku a modřínu 
na p.č. 108/1 v Rudolticích a kácení jsme povolili s náhradní 
výsadbou.

• Zabývali jsme se žádostmi o povolení kácení dvou líp na p.č. 
3093/2 a p.č. 23/1 v Rudolticích a před vydáním rozhodnutí jsme 
požádali Agenturu ochrany přírody a krajiny o posouzení stavu 
těchto stromů s tím, že dotčení občané budou informování  
o výsledku od agentury.

• Zabývali jsme se lokalitami pro náhradní výsadbu v obci  
a navrhli jsme radě obce ke schválení lokalitu – louku u regu-
lační stanice plynu – mimo ochranné pásmo a lokalitu – louku  
před mysliveckým rybníčkem směrem od hřiště.

• Zabývali jsme se stavem dvou topolů na p.č. 18/5 v Rudolticích  
a došli jsme k názorů, že jejich poškození je značné  
a že jejich stav zřejmě a bezprostředně ohrožuje životy a zdraví 
občanů. Vlastník stromů bude vyzván k jejich odstranění.

• Zabývali jsme se stavem prostranství v okolí Obecního 
úřadu v Rudolticích, které využívá obecní firma VISION s.r.o.,  
a navrhli jsme radě obce, aby vyzvala dotčenou firmu k úpravě 
a úklidu pozemků, tj. roztřídění uložených strojů, materiálů 
a odpadů, nepotřebné věci a odpady zlikvidovat v souladu se 
zákony o odpadech, zbývající potřebné stroje a materiál řádně 
uložit tak, aby nenarušovaly vzhled obecního úřadu.

• Zabývali jsme se žádostí o povolení kácení břízy na p.č. 1712/2,3 
v Rudolticích a kácení jsme povolili s náhradní výsadbou.

 Zajímáme se o vaše postoje a názory.
V Rudolticích dne 18. 2. 2019

 Mgr. Tomáš Kolomý, člen zastupitelstva

Změna konzultačních  
hodin komise životního  
prostředí
S okamžitou platností jsou konzultační hodiny
každý sudý čtvrtek v době od 14.30 do 15.30 hodin
v kanceláři obecního úřadu v Rudolticích. Richard Kohout, předseda komise životního prostředí
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Hřiště sem, hřiště tam…

Vážení spoluobčané a sousedi,
dovolte mi napsat pár řádků o tom, co plánuje obec vybudovat  

na 1. sídlišti.
Začátkem měsíce února byly zveřejněny podklady pro žádost  

o dotaci na dosud nepřesně nazývaný projekt (dle společného 
povolení MěÚ Lanškroun) Víceúčelové hřiště Rudoltice. Skutečnost 
je taková, že dotační program se týká obnovy školních hřišť a tělo-
cvičen, která slouží pro hodiny tělesné výchovy. Mimoškolní akti-
vity mohou tvořit maximálně 20 % časové kapacity objektu a jsou 
zpoplatněny.

Dosud jsem se k tomuto záměru stavěl negativně, protože jsem 
neměl dostatek informací o tom, jak bude vlastně nové víceúčelové 
hřiště fungovat. Nyní mám mnohem více důvodů s tímto záměrem 
hlasitě nesouhlasit. Protože mám toto travnaté „hřišťátko“ mezi 
rodinnými domy na dohled ze zahrady, mohu objektivně posoudit, 
jak je využíváno. Pokud jde o letní prázdniny, tak se tu děti schází 
na pár výjimek denně. Pokud je tedy hřišťátko posekané a nemusí 
to udělat někdo ze sousedů. Děti zde převážně kopou do balónu, 
nebo hrají jiné hry a i přilehlé vzrostlé stromy jim poskytují jisté 
vyžití, přinejmenším alespoň stín.

A jak to tedy asi bude? Budoucnost je taková, že se toto místo 
kompletně vykácí, odveze se více jak 150 kubíků materiálu,  
za trvale odňatou půdu ze ZPF ve prospěch výstavby bude zapla-
cen finanční odvod 59 169 Kč. Místo travnatého hřiště se zde vybu-
duje plastová plocha 22x44 metrů (která se ovšem nemusí sekat, 
což je asi jediné pozitivum). Celý areál se oplotí 5 metrů vysokým 
plotem a branka se zamkne na klíč. Přilehlý objekt bude sloužit 
jako školní záchodky. A pokud by sem někdo v těch 20 % časové 
kapacity chtěl náhodou přijet autem, tak pro parkování je určeno 
parkoviště u obecního úřadu, kde se pravděpodobně bude dát 
za úplatu vypůjčit ten klíč od branky.

Tedy z hřišťátka na sídlišti, kam si chodí hrát děti, kdy se jim zachce, 
nezbude vůbec nic a obec utratí pár milionů. Já se teď veřejně ptám. 
Proč zde neopravit branky? Proč neudělat plot jen podle silnice,  
aby bylo hřiště bezpečnější? Proč pravidelně nesekat trávu? K čemu 
bude sloužit nově budované další „školní“ hřiště vedle plochy určené 
pro bazén? Opravdu mě zajímá, proč má někdo zájem zde vybudovat 
toto plastohřiště, když s tím většina občanů nesouhlasí.

V Rudolticích dne 7. 2. 2019
Jan Verner
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Dotaci na nový kotel získá v Pardubickém kraji 733 žadatelů
Pardubický kraj – Ve 4. výzvě kotlíkových dotacích bude uspokojeno 
celkem 733 žadatelů o finanční prostředky na výměnu kotle. Vyplaceno 
jim bude více než 76 milionů korun, které zajišťuje ministerstvo život-
ního prostředí. 
„Celkem bylo do čtvrté výzvy zaregistrováno 934 žádostí o dotaci. 

Finanční prostředky získá 733 žadatelů, mezi které bude rozdě-
lena částka 76,6 milionů korun. Ostatní buď nesplnili podmínky 
dotace, nebo sami odstoupili. Žádosti byly vyřizovány podle 
pořadí, v jakém jsme je registrovali až do výše objemu alokované 
částky pro tuto výzvu,“ sdělila Hana Štěpánová, radní odpovědná 
za regionální rozvoj, evropské fondy a inovace.

Dotace je určena pro fyzické osoby na výměnu stávajících kotlů 
na pevná paliva s ručním přikládáním. Ve 4. výzvě se vztahuje 
na staré kotle na pevná paliva v rodinných domech na území 
Pardubického kraje, které nesplňují emisní třídu 3, 4 nebo 5 podle 
ČSN EN 303-5.
„Plánovaný termín vyhlášení další, v pořadí již 5. výzvy kotlí-

kových dotací v Pardubickém kraji, je září 2019. V této výzvě již 
nebude možné poskytnout dotaci na kotle na uhlí ani na kombi-
nované kotle na uhlí a biomasu. Podporovány budou kotle  
na biomasu, kondenzační plynové kotle a tepelná čerpadla,“ 
dodala radní Štěpánová.

Železniční doprava v kraji: Modernější vozidla, 
rychlejší spoje, ale především dva dopravci
Pardubice - Prosinec letošního roku je pro železniční dopravu  
v Pardubickém kraji přelomový. Kromě Českých drah bude totiž příš-
tích deset let zajišťovat část dopravního výkonu soukromý dopravce 
LeoExpress. Fungování obou dopravců prezentovali na pondělní tiskové 
konferenci hejtman Martin Netolický a náměstek hejtmana pro dopravu 
Michal Kortyš.
„Po schválení krajskými zastupiteli již nic nebrání tomu,  

aby byla od prosince letošního roku zajišťována železniční 
dopravní obslužnost v našem regionu na dalších 10 let dvěma 
dopravci. Jednání s oběma společnostmi, které projevily reálný 
zájem o vstup do našeho regionu, probíhala velmi dlouho a byla 
náročná, o čemž svědčí nejen intenzita setkávání, ale také jejich 
časový rozsah v řádu desítek a desítek hodin. Tato pečlivost však 
byla nezbytná, jelikož se jedná o krok, který ovlivní železniční 
dopravu v regionu na příštích 10 let. Především vstup soukro-
mého dopravce na trati 024 a 025 bude znamenat výrazný nárůst 
komfortu pro cestující. Modernizaci vozidel však samozřejmě 
požadujeme v průběhu kontraktu také po národním dopravci. 
Přepravní komfort 21. století je pro nás prioritou i v odlehlej-
ších částech kraje,“ uvedl hejtman Martin Netolický. „Doufám,  
že systém regionální dopravy, a to nejen v našem kraji, nebude 
narušen nápadem ministryně financí, která prohlásila, že by 
mohlo dojít ke zrušení dotace krajům na zajištění železniční 
dopravní obsluhy. Tento návrh mne, ale i ostatní kolegy hejtmany 
šokoval, protože by tento krok rozboural stávající schéma a počty 
objednávaných spojů nejen na železnici, ale následně i autobusů. 
Pro náš kraj by krok státu znamenal výpadek 140 milionů korun. 
Stát by navíc kromě několika málo soukromých dopravců uško-
dil především národnímu dopravci, který i nadále bude v regio-
nech zajišťovat majoritní objem výkonů,“ řekl hejtman Martin 
Netolický.

Zprávy z Pardubického kraje
 Ten na tiskové konferenci vystoupil společně s náměstkem hejt-

mana pro oblast dopravy Michalem Kortyšem, který od počátku 
jednání s dopravci vedl. „Od samého počátku jsme chtěli být  
k obchodním partnerům maximálně otevření, a proto jsme již  
v průběhu roku 2017 deklarovali, že budeme postupovat formou 
přímého zadání. Již přípravná fáze před konkrétními jednáními 
byla velice detailní. Od samotného dopravního modelu či moder-
nizace vozidel jsme postupně přecházeli k debatám o jednotli-
vých článcích obou smluv včetně různých sankčních mechanismů 
v případě zpoždění či dalších proviněních na straně dopravců,“ 
uvedl náměstek hejtmana Michal Kortyš, který také okomen-
toval postup při přípravě jízdního řádu. „Stejně jako v předcho-
zích letech budeme jízdní řády projednávat se starosty obcí tak,  
aby byly nastaveny co možná nejlépe. Není však možné vyhovět 
všem. Dobrou zprávou pro oblast Letohradska a Králicka je fakt, 
díky lepším vozům a kratším časům na obrat spojů budeme moci 
zastavovat na více zastávkách, které jsme kvůli nezbytným jízd-
ním dobám museli projíždět,“ doplnil Michal Kortyš.

 
České dráhy

České dráhy budou v Pardubickém kraji pokračovat v zajišťo-
vání regionální vlakové dopravy na většině tratí. V jízdním řádu 
2019/2020 je celkový sjednaný roční dopravní výkon 4,547 mili-
onů vlakových kilometrů. „Vážíme si výsledku společného jednání 
a rozhodnutí Pardubického kraje, díky kterému budou České dráhy 
pro zákazníky i nadále provozovat stabilní a kvalitou odpovída-
jící dopravu na železnici. Přepravu cestujících budeme zajišťo-
vat mj. novými nízkopodlažními vozidly RegioPanter, RegioShark, 
RegioSpider, ale i modernizovanými jednotkami  Regionova. Díky 
dlouhodobé smlouvě předpokládáme pořizování dalších nových 
vlaků v průběhu její platnosti. Pokračovat budeme také v moderni-
zaci stávajících vozidel tak, aby např. klimatizace, WiFi připojení 
nebo možnost využít elektrických zásuvek na 230 V byla při cesto-
vání vlakem standardem,“ říká Radek Dvořák, člen představen-
stva a náměstek generálního ředitele ČD pro obchod.
 
LeoExpress

Cestující se mohou těšit na moderní vlaky Leo Express na trati 
mezi Ústím nad Orlicí, Letohradem a Králíky, včetně víkendo-
vých vlaků do Hanušovic a Wroclawi. „Novinkou budou přímé vlaky 
z Lichkova a Letohradu až do Prahy, také již nebude nutné přestu-
povat u regionálních spojů v Lichkově a díky tomu se zásadně zvýší 
komfort pro cestující z Králicka. Nabídneme také návazné autobusy 
na Dolní Moravu. Vlaky jsou v Leo Express standardu, což znamená 
bezbariérové, plně klimatizované a samozřejmostí jsou také elek-
trické zásuvky a Wi-Fi připojením zdarma. Vidíme na Letohradsku 
a Králicku velký turistický potenciál, který chceme rozvíjet, včetně 
atraktivního spojení na Dolní Moravu a do sousedního polského 
Kladska. Věříme, že Leo Express přiveze do regionu nejen nové 
turisty, ale kvalitou svých služeb naláká i nové cestující do regio-
nální dopravy,“ říká Jakub Svoboda, ředitel Leo Express pro Českou  
a Slovenskou republiku. Leo Express zároveň v kraji nabízí lidem práci 
pro férového dopravce s moderní technikou a přístupem, se kterým 
už přes kraj projely miliony cestujících. „Na Pardubicku hledáme 12 
strojvedoucích a 12 vlakvedoucích, kteří budou moci jezdit v jedněch 
z nejmodernějších vlaků v Evropě. Přijmeme také 5 pracovníků 
údržby nebo 7 pokladních,“ dodává Jakub Svoboda s tím, že Zájemci 
o pracovní pozice naleznou veškeré informace na webu le.cz/orlicko.
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Investiční plán kraje na rok 2019 počítá pro 
zdravotnictví s částkou 950 milionů
Pardubice - Do oblasti zdravotnictví, která je v gesci radního Ladislava 
Valtra, spadají nejen nemocnice akutní péče, ale také odborné léčebné 
ústavy či léčebny dlouhodobě nemocných. V rámci pondělního jednání 
byl radními schválen Program údržby a rozvoje nemovitého majetku  
a investiční plán na rok 2019, který počítá s řadou významných zdravot-
nických investic za téměř 950 milionů korun. Řada staveb byla zahájena 
již v roce 2018 a bude dokončena v roce 2020. Celkově je na seznamu 
uvedeno 27 projektů včetně centrálního příjmu v Orlickoústecké nemoc-
nici či několika výjezdových stanic krajské záchranky.
„Plán investic reálně ukazuje, že se nám daří investovat do všech 

zařízení v našem kraji. Majoritní částku z celkové sumy tvoří 
samozřejmě centrální příjem v Orlickoústecké nemocnici. Vedle 
toho máme v různé fázi projekty v Pardubické nemocnici, kde se 
jedná například o spalovnu odpadů nebo stravovací provoz. Další 
projekty řešíme ve Svitavách, Litomyšli, Chrudimi, ale také léčeb-
ném ústavu v Jevíčku. V plánu jsou zahrnuty také čtyři výjez-
dové stanice zdravotnické záchranné služby na Seči, v Chrudimi, 
Vysokém Mýtě, Holicích či Pardubicích - Starých Čívicích,“ uvedl 
krajský radní Ladislav Valtr s tím, že projekty jsou primárně 
hrazeny z rozpočtu Pardubického kraje.

Línek: Čekají nás energeticky úsporná opatření
Pardubice – Zastupitelstvo Pardubického kraje, které tentokrát jednalo 
v Českých Heřmanicích, schválilo Územní energetickou koncepci 
Pardubického kraje (ÚEK) na dalších 25 roků, to znamená až do roku 
2043. 

Energetická koncepce kraje musí být v souladu se záměry 
Evropské unie, která se zavázala snížit emise CO2 do roku 2030 
nejméně o 40 procent oproti roku 1990. „To bude klást nároky 
na energeticky úsporná opatření ve všech oblastech, a to jak  
v domácnostech, tak i ve službách a průmyslu,“ uvedl 1. náměstek 
hejtmana pro majetek a investice Roman Línek. 

 Odborníci vypracovali dvě možné varianty budoucího vývoje 
v této oblasti – variantu cíleného rozvoje a variantu nízkouhlí-
kovou. „Obě varianty počítají s úspornými opatřeními. Budou se 
týkat výměny kotlů na tuhá paliva, výstavby nízkoenergetických 
domů i většího využití zemního plynu. Různý je rozsah využití 
biomasy a dalších obnovitelných zdrojů. Ani v jedné variantě se 
zatím v našem kraji neobejdeme bez elektráren ve Chvaleticích  
a Opatovicích,“ shrnul závěry koncepce Línek. 

 Podle koncepce budeme v kraji potřebovat třídírny odpadů, které 
budou napomáhat jejich materiálovému, ale i energetickému 
využití v mnohem větší míře než dosud. Můžeme počítat také  
s rozvojem alternativních paliv v dopravě a větším zapojením  
do programu Energeticky úsporná obec. „Úsporná opatření dlou-
hodobě podporujeme i na majetku kraje a ve zřizovaných organi-
zacích. Nové úkoly pak budou stát i před provozovateli elektric-
kých sítí,“ nastínil další vývoj náměstek Línek.

 Územně energetická koncepce bude každých pět let aktualizo-
vána a přezkoumána.

O čtvrt miliardy korun navíc jde do silničních investic
Pardubický kraj stejně jako v předchozích letech získal na počátku letoš-
ního roku finanční prostředky do svého rozpočtu ze zvýšeného inkasa 
daní v částce 528 milionů korun. Krajští zastupitelé na svém úterním 
jednání v Českých Heřmanicích schválili rozdělení 323 milionů korun  
do oblasti dopravy, školství, kultury či zdravotnictví. Zbývající 
prostředky zůstanou ve finanční rezervě na financování velkých kraj-
ských investic především v oblasti zdravotnictví. Největší část z prvního 
přerozdělení získá oblast dopravy, konkrétně se jedná o čtvrt miliardy 
korun.
„Jak jsme již avizovali, tak na stavbu nové nemocnice v Moravské 

Třebové a výstavbu centrálního příjmu v Orlickoústecké nemoc-
nici chceme využít vlastních zdrojů kraje, a proto v rámci přeroz-
dělení inkasa ponecháváme část prostředků v krajské finanční 
rezervě. Největší objem v rámci rozdělení inkasa míří jako téměř 
tradičně do oblasti dopravy a důležitých stavebních akcí na silni-
cích II. a III. třídy, řešení havárií sesuvů svahů, mostů a opěrných 
zdí či do výsadby zeleně. Nezapomínáme ani na krajské silničáře 
a jejich zázemí ve Svitavách či v Žamberku,“ řekl hejtman Martin 
Netolický, který také zmínil, že kraj navýší kapitolu krizové řízení, 
a rozšíří podporu dobrovolným hasičům. „Po dohodě s krajským 
vedením dobrovolných hasičů reflektujeme požadavky na zlepšení 
vybavení jednotek a uvolňujeme částku pěti milionů korun,“ sdělil 
hejtman. 

Přerozdělení části prostředků ze zvýšeného 
výběru daní roku 2018:

Doprava a silniční hospodářství - 250 milionů korun. V tuto 
chvíli není schválena finální podoba seznamu investic z této 
částky. Modernizace by se však měla dočkat silnice II/32246  
od železničního přejezdu v Hrochově Týnci po Podbor, silnice 
III/362 Letohrad – Kunčice. Dále by se mělo stavět v místní části 
města Dašice - Zminný na silnici III/32243 a III/32245. Opravy  
by se měly týkat například opěrné zdi v Borové, mostů  
v Pohránově, Dolní Dobrouči či Třebářově. 

• Sociální věci – 10 milionů korun jako příspěvek 
na provoz příspěvkových organizací

• Sociální věci (investiční část) – 13,8 milionů 
korun. Investice do centrální kuchyně, prádelny 
a technického zázemí v DSS Slatiňany

• Kultura a památková péče - 35 milionů korun

• Zdravotnictví - 6,2 milionů korun. Odstranění havarijního 
stavu u rozvodů UT, vody, kanalizace v objektu 
rehabilitačního oddělení Svitavské nemocnice,

• Krizové řízení - 5 milionů korun. Programová dotace 
na vybavení jednotek požární ochrany 

• Sport a cestovní ruch - 3 miliony korun jako příspěvek  
na vybudování parkoviště Ski klubu Hlinsko, který na rozdíl  
od dalších dvou lyžařských areálu v kraje, tedy Dolní Moravy  
a Čenkovic nežádal o vyšší individuální dotaci z rozpočtu kraje.

www.pardubickykraj.cz
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Rozpis stomatologie 

Kalendář akcí na rok 2019

Velikonoční výstava

Vítání občánků narozených od 1. 10. 2018 do 31. 3. 2019  (obec)

Zájezd Floria Kroměříž (obec)

Koncert skupiny SLZA (obec, TJ Sokol, SDH Rudoltice)

Volba poslanců do Evropského parlamentu

Rudoltická pouť (obec, TJ Sokol, SDH Rudoltice)

Myslivecké posezení

Loučení s létem

Den seniorů – k tanci a poslechu kapela Malevil Band s písněmi Waldemara Matušky

Vítání občánků narozených od 1. 4. do 30. 9. 2019 (obec)

Mikulášská nadílka pro děti (obec)

Dětský karneval (ZŠ a MŠ Rudoltice)

Divadelní hra „100 let republiky aneb Dějiny s úsměvem“ (divadlo Ve středu) 
– diváci sedí u stolů, atmosféra kabaretu s občerstvením

Divadlo Škeble Lanškroun - komedie „Baba“ (obec)

13.–14. 4. 2019

7. 4. 2019

4. 5. 2019 

7. 6. 2019 

24.–25. 5. 2019

7.–9. 6. 2019

24. 8. 2019

31. 8. 2019

28. 9. 2019

Říjen 2019

1. 12. 2019 v 16 hodin

16. 3. 2019

5. 4. 2019

8. 3. 2019 v 19.00 hodin

2.-3.3.2019
9.-10.3.2019

16.-17.3.2019
23.-24.3.2019
30.-31.3.2019

6.-7.4.2019
13.-14.4.2019

4/19/2019
20.-21.4.2019

4/22/2019
27.-28.4.2019

5/1/2019
4.-5.5.2019

5/8/2018
11.-12.5.2019
18.-19.5.2019

25.-26.5.2019

465 676 822
465 631 154
456 631 274
465 621 551
465 381 212
465 322 348
465 322 907
465 622 216
465 626 460
465 642 765
465 393 266
465 642 267
465 324 829
465 324 829
972 324 447
467 771 918
465 325 212

MDDr. Pavlová Simona
MUDr. Špička Jan 
MUDr. Špičková Marie
MUDr. Šrámek Petr
MUDr. Ulman Jaroslav
MUDr. Vacková Jana
MUDr. Valentová Hana
MUDr. Johnová Marie
MUDr. Vítková Eva
MUDr. Vlasatá Lenka
MUDr. Appl Martin
MUDr. Beranová Renata
MUDr. Bílý Aleš
MUDr. Bílý Aleš
MUDr. Dunglová Stanislava
MDDr. Faltusová Tereza
MUDr. Filipová Jitka

Žamberk, nám. gen. Knopa 837
Králíky 414
Králíky 414
Letohrad, U Dvora 815
Tatenice 268
Lanškroun, Hradební 227
Lanškroun, Strážní 151
Letohrad, Šedivská 498
Červená Voda 330 (MOVIOM)
Jablonné n/d Orlicí, Na Dílech 622
Dolní Čermná 222
Jablonné n/d Orlicí, U Koupaliště 149
Lanškroun, Opletalova 567
Lanškroun, Opletalova 567
Letohrad, Tyršova 259
Lanškroun, Českých bratří 519
Lanškroun, Strážní 151
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STO	LET	REPUBLIKY	
aneb	

DĚJINY	S	ÚSMĚVEM

STO	LET	REPUBLIKY	
aneb	

DĚJINY	S	ÚSMĚVEM
sál kulturního domu v RUDOLTICÍCH

vstupné dobrovolné

pátek

5. dubna 2019  
v 19.00 hodin

ZVEME VÁS NA VEČER S DIVADLEM VE STŘEDU

tentokrát na téma

stolová úprava s mo�nos� ob�erstvení
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ZŠ a M

Š Rudoltice, Klub důchodců,   
restaurace Havelkovi a O

bec Rudoltice  
srdečně zvou všechny občany na 
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vždy od 14.00 do 18.00 hodin 
na sále m

ístního kulturního dom
u 

 v Rudolticích. 
    

    Ke zhlédnutí budou velikonoční dekorace,          
    m

alovaná vajíčka, pletené žíly, zajištěno bude  
    občerstvení, prodej zákusků, drobných velikonočních ozdob a dárkových  
    předm

ětů. 
 

 Pro děti budou nachystané „dílničky“s m
ožností nam

alovat si velikonoční  
ozdoby z keram

iky, vyrobit si loutky v kom
binaci ze dřeva a textilu, 

 nebo si vyrobit velikonoční dekorace z papíru,  
a v ohradě bude živé překvapení.  

 
Již od 13.00 hodin občerstvení u Havelků.  

 
N

ECHTE SE IN
SPIRO

VAT PRO
 JARN

Í VÝZDO
BU

 SVÝCH DO
M

O
VŮ

! 

 
 

O
bec R

udoltice ve spolupráci s Klubem
 důchodců nabízí 

občanům
 m

ožnost zájezdu na výstavu 

 

FLO
R

IA
 K

R
O

M
ĚŘ

ÍŽ 
v sobotu 4. května 2019 

 
Cena vstupného je jednotná 80,- Kč/osoba 

 bez m
ožnosti slevy na děti a seniory 

 

Autobusová doprava zajištěna. Cena 70,- Kč/osoba.  

Zájem
ci se m

ohou hlásit osobně na podatelně m
ístního obecního úřadu  

nebo na tel. č. 467 771 292,  
a to nejpozději do 26. dubna 201

9 včetně úhrady vstupnéh
o a dopravy. 

O
djezd autobusu z jednotlivých zastávek: 

                              Lanškroun ulice 5. května                                6.30 hod. 
                             R

udoltice sídliště Zám
eček u K

onzum
u          6.35 hod. 

                             R
udoltice křižovatka                                        6.40 hod. 

                             R
udoltice u školy (kostela)                              6.43 hod.     

                             R
udoltice hostinec                                           6.48 hod. 

                             R
udoltice u m

ostu                                            6.50 hod. 
 

Předpokládaný odjezd z K
rom

ěříže v 17.00 hodin. 
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 Fotografie: Vladimír Provazník

 Fotografie: Zdeňka Lédlová

Zima 2019 v Rudolticích

Loutkové divadlo Červená Karkulka
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